



| | | |
|-----------|---------------------------|----|
| Místo: | MS Teams | |
| Zapisuje: | Michaela Javanská | |
| Přítomni: | Lukáš Novotný (P) | HP |
| | Michaela Javanská (M) | |
| | Matěj Bohuněk (SG) | HP |
| | Jan Picka (SS) | HP |
| | Karel Čtvrtečka (SN) | HP |
| | Ondřej Cakl (SP) | HP |
| | Matúš Priščák (SBA) | HP |
| | Yunus Türk (ZSBA) | |
| | Kryštof Šimána (SBB) | HP |
| | Vítek Zapletal (SBC) | HP |
| | Mário Alexy (SBD) | HP |
| | Jan Vlk (ZSBE) | HP |
| | Štěpán Tichý (ZSBF) | HP |
| | Kateřina Štouračová (ZSP) | |
| | David Puchoň (Lab) | |
| | Pavel Píchal (ZLab) | |
| | Lukáš Pavljuk (SH) | |
| | Jiří Novotný (ZSH) | |
| | Klimešová Nela (HR) | |
| | | |
| | | |

20:07 Předseda zahajuje schůzi.

Bod č. 1 Kolečko

1. SS

V posledních týdnech byly řešeny různé problémy, výpadky na síti a na serverech. Začíná se psát skript na služby na nové servery. Je psán s předstihem, aby se stihl před nahozením otestovat.

2. SN

Přišly věci na optiku. Dál se bude plánovat dotažení cesty A, B a menzy.

3. SP

Budou se objednávat bundy a společně s HR se řeší další reklamní předměty, které se budou v dohledné době objednávat.

4. SG

Byla konečně vyklizena skříň a urovnaná. Vyhodily a přeorganizovaly se staré nepoužívané věci.

5. SBA

Na bloku se nic neděje.

6. SBB

Na bloku se nic neděje.

7. SBC

Na bloku se nic neděje.

8. SBD

Na bloku se nic neděje.

9. ZSBF

Na bloku se nic neděje. V PC učebně také nic.

10. SH

Momentálně je dovezený všechen velký materiál. Začal se dělat strop. Největší část odhlučnění by měla být hotová po Velikonocích a potom se bude řešit nábytek.

20:14 Přichází Jan Vlk. Počet lidí s hlasovacím právem: 11.

11. ZSBE

Na bloku se nic neděje.

12. Lab

V současnosti čeká na elektroinstalaci. Aby se správce nenudil, tak opravuje starou 3D tiskárnu. Plní web informacemi o labu.

13. P

Ohledně elektroinstalace na bloku E bude psát SÚZu, aby mu poskytli více informací. Až bude nějaké informace mít, tak je předá Lab k nakouknutí. Dnes končí možnost přihlásit se na ředitele SÚZ. Omlouvá se SP a ZSP, že řešil věci více s HR než s nimi. Chtěl si ji na začátku vyzkoušet.

Bod č. 2 Schválení zápisu ze schůze

Usnesení č. 1: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje zápis ze schůze konané dne 11.03.2021 zasláný do konference představenstvo@pod.cvut.cz 29.03.2021 19:37.

Σ : 11 ; +: 10 ; -: 0 ; \pm : 1

Usnesení bylo přijato.

Bod č. 3 Přeschválení rozpočtu

Musí se přeschválit rozpočet kvůli kolárně, hudebně a HR, se kterými jsme při tvoření nepočítali.

ZSBA se zajímá, co se stane s penězi, které se letos nevyčerpají. Jedná se mu o peníze na akce. P reaguje, že peníze při nevyčerpání zůstávají na účtu a využijí se v dalším roce. Ještě není jisté vzhledem k opatřením, jaké akce v jaké podobě proběhnou a proto je zatím necháváme v rozpočtu.

20:26 Přichází Nela Klimešová. Počet lidí s hlasovacím právem: 11.

Rozpočet na hudebnu – zahrnuje materiál na celé odhlučení místnosti a obecně na rekonstrukci. Dále potom nábytek. Jedná se o stůl, na kterém bude k dispozici počítač, který by mohl sloužit na jednoduché nahrávání. Vybavení na nahrávání v hudebně je, tak je škoda tu možnost nevyužít. Potom police. Nakonec vybavení – jedná se nejen o náhradu původního vybavení, ale také o obaly na jednotlivé nástroje, aby se o ně lépe staralo a vydržely delší dobu. Dále se hudebna rozšíří o sklad, kde se bude moct skladovat nevyužitý materiál. Sklad bude vytvořen z bývalé kolárny, do které se chodí z hlavní místnosti hudebny. Dveře do ní jsou v současnosti zavřené, ale otevřou se a místnost bude využívána.

Rozpočet na HR – peníze na akce, které se snad o září budou moci konat.

Rozpočet na kolárnu – P dostal návrh na nejnižší odhad, na kterém se shodli. Ohledně kartového systému se domlouvá SN s Jiřím. SS našel nějakou částku, ale i s rezervou přidáváme do rozpočtu položku za 25 tisíc Kč na kartový systém. Dohodli se, že kartový systém na kolárně bude fungovat jako zkušební verze, pokud se osvědčí, systém se rozšíří na celou kolej.

P s rozpočtem souhlasí, ale je potřeba zkrátit rozpočet u jiných položek. Bude se krátit rozpočet na rekonstrukci Pod-O-Lab a na rekonstrukci umývárny v Pod-O-Gym. Elektroinstalaci v Pod-O-Lab bude řešit SÚZ a Pod-O-Gym v současnosti není realizovatelný.

Usnesení č. 2: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje Rozpočet 2021 zaslaný do konference představenstvo@pod.cvut.cz 31.03.2021 20:42.

Σ: 11 ; +: 11 ; -: 0 ; ±: 0

Usnesení bylo přijato.

Bod č. 4 Red Bull – Wings for Life

Dostali jsme nabídku, že v rámci běhu Wings for Life bychom uspořádali souboj mezi Podolím a Strahovem. Vítěz tohoto souboje by získal ledničku plnou redbullů, která by byla celý rok doplňována. Problémem je, že se musí platit 400 Kč startovné, což nám na začátku nebylo řečeno. Takto řešíme, jestli do toho máme jít, protože tuto informaci o startovním jsme dostali až na poslední chvíli. P má sám za sebe problém, abychom propagovali akci redbullu, za kterou si musíme zaplatit a teprve potom je nejistý, jak to pro Podolí dopadne. SN reaguje, že bychom si za tu cenu mohli tu ledničku pořídit za tu samou cenu sami. ZSBA říká, že nejde prvořadě o tu ledničku, ale o tu charitu. Dále by ho zajímalo, jak by se s ledničkou nakonec vynaložilo. SBB tvrdí, že za běžecké startovné není 400 Kč moc peněz. ZSP souhlasí, že bychom akci za klub měli udělat PR na sociálních sítích. ZSBF se ptá, jaká část startovního jde na charitu a prý celá částka.

P shrnuje, že většina je pro, abychom se zúčastnili a abychom akci propagovali. Další otázka je, jestli bude klub nějak přispívat na startovné. Probíhá diskuse. Nakonec se většina shodla na proplacení 10 startovních zpětně, pokud to bude možné. P to zjistí zpětně. Dále také zjistí, jestli uvidíme pořadí přihlášených z Podolí. Dále také uvidíme, jak se k akci postaví Strahov.

21:25 Odchází Yunus Türk. Počet lidí s hlasovacím právem: 11.

Bod č. 5 Ostatní

1. Reklamní předměty

Dnes proběhla schůzka ohledně nákupu reklamních předmětů, které by se za klub nechaly vyrobit. SP představuje jednotlivé nápady. Jedná se o věci, které by se v rámci klubu rozdávaly na akcích a také na věci, které by byly prodejné. Dále probíhá diskuse ohledně dalších nápadů na reklamní předměty. Prodej předmětů nebude sloužit jako zdroj financí klubu.

2. Půjčovací systém

SBA navrhuje, aby se spolu s inventárním systémem vytvořil i systém ohledně půjčování majetku klubu. Systém by měl zaznamenávat, kdo měl věci kdy vypůjčené, abychom měli přehled, kde které věci zrovna jsou. SN se bojí, aby tam lidé zapisovali, že mají danou věc zrovna u sebe. Dále by systém neintegroval do inventárního systému, ale do systému, který slouží pro půjčování místností. Lab navrhuje, aby do systému zapisovali pouze správci daných místností. SS reaguje, že systém na rezervaci místností funguje stylem, že si v něm kdokoliv zarezervuje místnost a správce mu ji odsouhlasí, tak by podle něj měl fungovat i ten nový systém. P souhlasí, dále by navrhoval, aby správci dané místnosti/věci přišel po vytvoření rezervace email, ve kterém se s dotčným domluví. SN reaguje, že jak chceme řešit situace, kdy bude nářadí využíváno klubem na rekonstrukce. P tvrdí, že v době, kdy bude funkční systém by měly být hotové i místnosti. Dále ale souhlasí, že

přidávání jednotlivých kusů náradí při využívání klubem je nepraktické a takové situace by správce daného náradí/místnosti měl mít přehled o tom, co je k tomu vypůjčeno a nemusí se to zaznamenávat do systému. SBA souhlasí a podotýká, že systém, který máme nyní, nefunguje a je potřeba vytvořit nějaký nový. S vytvořením vypůjčkového systému všichni souhlasí.

3. Výjezdní zasedání

HR pošle aktivním členům tabulku, ve které bychom doplnili preference k tomu, kam bychom chtěli raději jet. Jedná se o teambuilding/výjezdní zasedání, které by se uskutečnilo v létě. Ohledně termínů bude vytvořen Doodle.

21:54 Odchází Matuš Prišćák. Počet lidí s hlasovacím právem: 10.

Probíhá diskuse ohledně výjezdního zasedání a teambuildingu. Odhlasovalo se, že je v tuhle chvíli všem jedno, jestli proběhne teambuilding v létě nebo na podzim, a proto se budou plánovat oba. HR pošle Doodle ohledně letních termínů (pátek, sobota, neděle).

4. Fotky z dětství

Aktivní členové by mohli HR nebo PR poslat fotky, když jsme byli děti a hádali bychom, kdo na které fotce je.

5. Zadělání plotu kolem areálu

ZSBF by se rád domluvil s vedením kolejí, jestli by nebylo možné nějak zakrýt plot kolem grilu a nádrže, aby se zvýšilo soukromí v areálu. P to probere s paní Makulovou, ale bojí se, že z finančního hlediska to nebude ze strany SÚZ realizovatelné a muselo by to jít za klubem, což by neměl být finanční problém.

6. Topení

Problém s hučícím topením na pokojích se opět řeší pomocí tabulky. Jakmile bude nějak doplněna, bude se předávat informace dál na vedení a na Enesu. Co se hluku na topení týče, nikdo z Enesy nebyl na problémových pokojích a problém tedy neřešil. Na urgence, že ani po novém nastavení čerpadel, které mělo problém vyřešit, nikdo nereagoval.

SBC doplňuje, že po zásazích Enesy stále nefungují světla na přízemí. Dle vyjádření Enesy byla světla porouchaná již před rekonstrukcemi, což není pravda.

7. Mandáty

P informuje, že za 2 měsíce končí mandáty na správce bloků. Je potřeba si promyslet, jestli chtějí správci kandidovat znovu, nebo mají někoho, koho by navrhli místo sebe.

22:22 Předseda ukončuje schůzi.